
 

 

Styrelsemöte Skellefteå Strokeförening  20130611 

 

Närvarande: Rune Karlsson Vivan Söderlund Gunnar Karlsson Roger Wikström 

Camilla Stenmark Birgitta Lundström 

 

Mötets öppnande:  

Rune öppnade mötet  

Godkännande av dagordning: 

 Dagordningen godkändes 

Föregående protokoll:  

Föregående protokoll godkändes 

Post Camilla: 

 Ordförande för förbundet, Sven Andreasson har skickat ett brev och klargjort 

att hans båda poster inte ska ställa till något problem. 

Invigning av fiskebrygga i Bursiljums by den 15 juni, som är handikappanpassad. 

Ingrid Bergman, Spanienkusten, har skickat inbjudan till sitt hotell i Teneriffa. 

Mer att läsa om det finns hos Camilla. 

Post Rune: 

 Rune informerade från ordförandekonferensen och från Länsföreningen. 

Protokoll finns hos Camilla. 

Ekonomi:  

Plusgirot: 91. 033,68 kronor 

 Kassan 8760 kronor 

Aktiviteter: 

 Vi planerar att även i år genomföra resan med Älvsnabben. Camilla försöker 

boka den 17 aug. Vi bjuder medlemmarna och icke medlemmar ca: 100 kronor. 

 



 

 

Hemsidan:  

Inget nytt. 

Rapporter: 

 Länsföreningsmöte i Ånäset, protokoll finns hos Camilla.  

Alla styrelsemedlemmar i Skellefteå och Umeå ska träffas i Ånäset den 9 

oktober klockan 18.00. 

Övriga frågor: 

 104 st. var och tog blodtrycket på strokedagen. 

Nästa möte:  

Tisdagen den 13 augusti kl 13.00 i Teliahuset, lilla rummet. 

Avslutning: 

Ordföranden avslutar mötet. 

  

 

Ordförande:  Sekreterare: 

 

Rune Karlsson  Birgitta Lundström 

 

 

 

 

 


